

Circular



مركز إدارة النفايات أبوظبي
The Center of Waste Management - Abu Dhabi

تعميم

Date : 3/02/2014
Ref No : CWM/ESPs/ /14

التاريخ : 3/02/2014
الرقم : CWM/ESPs/ 113 /14

**Subject/ Waste transportation vehicles , type
(Flatbed)**

الموضوع/ المركبات الناقلة للنفايات (السطحات)

Dears / All ESPs operating in the field of waste transportation.

السادة/ مزودي الخدمات البيئية العاملين في نشاط نقل النفايات.

Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ...

Referring to the above subject, and to preserve the public interest and ensure the quality of work in order to provide the best services in the field of waste management, and based on Law No. (21) For the year 2005 regarding waste management in the Emirate of Abu Dhab, and the Federal Law No. (24) Of 1999 regarding the Environment Protection and Preservation, and according to the technical Guidelines accredited by Tadweer (The Center of Waste Management- Abu Dhabi).

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحفاظاً على المصلحة العامة وضمن جودة العمل ومن أجل تقديم أفضل الخدمات في مجال إدارة النفايات، واستناداً إلى القانون رقم (21) لسنة 2005 بشأن إدارة النفايات في إمارة أبوظبي، والقانون الاتحادي رقم (24) لسنة 1999 بشأن حماية البيئة وتنميتها، وبحسب الأدلة الفنية المعتمدة لدى تدوير (مركز إدارة النفايات - أبوظبي).

Kindly be informed that all ESPs operating in the field of waste transportation are required to provide Tadweer (The Center of Waste Management- Abu Dhabi) representatives at the entrances of landfills, with the following :

نحيطكم علماً بأنه يتوجب على جميع المركبات الناقلة للنفايات (السطحات) تزويد ممثلي تدوير (مركز إدارة النفايات - أبوظبي) العاملين على مداخل المطامر بما يلي :

1. Landfill entry voucher (coupon) for each container (Skip) loaded on Flatbed vehicles.
2. A copy of the waste transport policy (Manifest), for each container (Skip) loaded on Flatbed vehicles.

1. قسيمة دخول المطمرة (كوبون) عن كل حاوية (سكيب) محملة على المركبات الناقلة للنفايات (السطحات).
2. نسخة من بوليصة نقل النفايات (المنافيسست) عن كل حاوية (سكيب) محملة على المركبات الناقلة للنفايات (السطحات).

Therefore, all ESPs operating in the field of waste transportation must comply with the above mentioned instructions to avoid any legal and administrative actions against violators based on rules and regulations of Tadweer (The Center of Waste Management- Abu Dhabi). This shall take effect on Saturday March 1st, 2014.

وعليه يتوجب على جميع مزودي الخدمات البيئية العاملين في مجال نقل النفايات الإلتزام بالتعليمات المذكورة أعلاه تفادياً لاتخاذ الإجراءات الإدارية والقانونية بحق المخالفين، بحسب اللوائح والأنظمة المعمول بها لدى تدوير (مركز إدارة النفايات - أبوظبي)، وذلك اعتباراً من يوم السبت الموافق 01/مارس/2014.

For more information, please contact us at phone No. : 02-6904800, or via Email : info@cap-cwm.com

ولمزيد من المعلومات يرجى التواصل على الهاتف رقم : 02-6904800، أو عبر البريد الإلكتروني: info@cap-cwm.com

Thank you for your cooperation,,,

شاكرين لكم حسن تعاونكم ...

Licensing Department
Tadweer (The Center of Waste Management- Abu Dhabi)

قسم التراخيص
تدوير (مركز إدارة النفايات - أبوظبي)

3/2/14

إدارة التراخيص والتعرفة وخدمة العملاء



HA
1-4